

Donor Board WG №5.5	Рада донорів Робоча група з безпеки №5.5
Minutes of the meeting from 27/02/2018, 14.00, Minregion	Протокол зустрічі 27/02/2018, 14.00, Мінрегіон
<p><u>List of participants:</u> Natalia Doroshenko (DESPRO expert), Sergiy Prokopchuk (Minregion), Vasyl Kundryk (Ministry of Internal Affairs), Lydia Yevtushenko (Ministry of Regional Development), Anton Sysoenko (Minregion), Volodymyr Foschan (SESU), Mykhailo Myurov (SESU), Volodymyr Yakovchuk (SESU), Sergei Kudin (SESU), Andriy Labun (National Police), Yaroslav Ballo (SESU), Vadim Osadchuk (UNDP).</p>	<p><u>Присутні:</u> Наталія Дорошенко (експерт DESPRO), Сергій Прокопчук (Мінрегіон), Василь Кундрик (МВС), Лідія Євтушенко (Мінрегіон), Антон Сисоєнко (Мінрегіон), Володимир Фощан (ДСНС), Михайло Маюров (ДСНС), Володимир Яковчук (ДСНС), Сергій Кудін (ДСНС), Андрій Лабунь (Національна Поліція), Ярослав Балло (ДСНС), Вадим Осадчук (ПРООН).</p>
<p><u>Agenda:</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Presentations by the participants of the WG about the changes made in the Book of Recommendations 2. The status of options 1.2 and 3 of the SC from Anton Sysoenko 3. Recommendations on financing from Sergey Prokopchuk 4. Other issues 	<p><u>Порядок денний:</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Презентації учасниками РГ внесених змін в Книгу рекомендацій 2. Статус по 1,2 та 3 варіантам ЦБ від Антона Сисоєнко 3. Рекомендації щодо фінансування від Сергія Прокопчука 4. Інші питання

WG Meeting Results	Результати зустрічі робочої групи
<p><u>1. Presentations by the participants of the WG of the changes introduced in the Book of Recommendations</u></p> <p>Natalia Doroshenko introduced to work of the working group new members.</p> <p>The first version of the Central Bank has been developed, goals and mission have been developed.</p> <p>Vasyl Kundrik developed the section "Volunteers", sent it for inclusion in the general Google Doc.</p> <p>The section "Motivation" is developed by the Red Cross. It is necessary to add a financial justification (S.Prokopchuk, V.Kondrik).</p>	<p><u>1. Презентації учасниками РГ внесених змін в Книгу рекомендацій</u></p> <p>Наталія Дорошенко ознайомила нових учасників з діяльністю робочої групи.</p> <p>Розроблений перший варіант ЦБ, розроблені цілі та місія. Василь Кундрик розробив розділ «Добровольці», надіслав його для внесення в загальний Google Doc. Підрозділ «Мотивація» допрацюється з Червоним Хрестом. Необхідно ще додати фінансове обґрунтування (С.Прокопчук., В.Кундрик). Андрій Лабунь розробив та надіслав розділ «Поліція»</p>

Andriy Labun has developed and sent the section "Police". Vadym Osadchuk said that they have already worked on public safety, proposed to add the book of recommendations, including the section on planning the activities of the security centers.

Decided:

Natalia adds information sent by V.Kundrik and A.Labunem. Sends an updated reference to the Book of Recommendations to the WG participants.

S. Prokopchuk will help V. Kondryk to describe the financial justification for volunteers.

V.Osadchuk will send a paper on public safety to review and add recommendations to the Book.

Also, V.Osadchuk has promised to send strategies for the development of OTG.

2. The status of options 1, 2 and 3 of security centers from A. Sysoenko

A. Sysoenko received and worked out the comments from the State Emergency Service for the 1 version of the security center. Taking into account the received and processed remarks, on January 27, 2018, another 1-1.5 months is required for the development of the design documentation. At the same time, it is necessary to agree TOR with DSNS for 2 and 3 options.

Decided:

Anton Sysoenko sends to the development design documentation option 1.

To agree on option 2 and 3 till the next meeting.

3. Recommendations on financing from Sergey Prokopchuk
Other issues

Вадим Осадчук зазначив, що в них вже є напрацювання по громадській безпеці, пропонує доповнити книгу рекомендацій, в тому числі, розділом по плануванню діяльності ЦБ.

Вирішили:

Н. Дорошенко додає інформацію, надіслану В.Кундриком та А.Лабунем. Відправляє учасникам РГ оновлене посилання на Книгу рекомендацій.

С. Прокопчук допоможе В. Кундрику описати фінансове обґрунтування по добровольцям.

В. Осадчук надішле напрацювання по громадській безпеці для ознайомлення та внесення в Книгу рекомендацій.

Також В. Осадчук пообіцяв надіслати стратегії розвитку ОТГ.

2. Статус по 1,2 та 3 варіантам ЦБ від А. Сисоєнко

А. Сисоєнко отримав та пропрацював зауваження від ДСНС стосовно 1 варіанту ЦБ. З урахуванням отриманих і оброблених зауважень, на 27.02.2018 потрібно ще 1-1.5 місяця на розробку проектної документації. Паралельно треба узгодити ТЗ з ДСНС для 2 та 3 варіантів.

Вирішили:

Антон Сисоєнко віддає на розробку проектну документацію варіант 1. До наступних зборів узгоджують ТЗ по варіанту 2 і 3.

3. Рекомендації щодо фінансування від С. Прокопчука
Інші питання

<p>Sergey Prokopchuk noted that it is necessary to provide the ATC with a list of equipment with updated prices. To develop 2 components for the financial section (budget to open a center based on building and equipment, operation budget (P&L)</p> <p><u>Decided:</u> Sergei Kudin and Mikhail Mayurov will send Sergey Prokopchuk information on equipment prices, OTG calculations to Sergey Prokopchuk Sergey Prokopchuk is developing budget and operational budget drafts (P & L).</p>	<p>С. Прокопчук зазначив, що необхідно надати ОТГ список обладнання з актуалізованими цінами. Розробити 2 складові до фінансового розділу (бюджет на відкриття з урахуванням будівництва та обладнання, операційний бюджет (P&L)</p> <p><u>Вирішили:</u> Сергій Кудін та Михайло Маюров надішлють Сергію Прокопчуку інформацію стосовно цін на обладнання, обчислення для ОТГ. Сергій Прокопчук розробляє драфт бюджету та операційного бюджету (P&L).</p>
<p><u>4 .Questions for the next meeting:</u></p> <p>1. Discussion of the changes made by the participants in the Book of Recommendations 2. The status of 1.2 and 3 variants of the SC from Anton Sysoenko 3. Recommendations on financing from Sergey Prokopchuk. Other issues</p>	<p>4. <u>Питання до наступної зустрічі</u></p> <p>1. Обговорення внесених змін учасниками в Книгу рекомендацій 2. Статус по 1,2 та 3 варіантам ЦБ від Антона Сисоєнко 3. Рекомендації щодо фінансування від Сергія Прокопчука. Інші питання</p>
<p><u>5.The next meeting</u> will be held on 06/03/2018 at 14:00 in the Minregion.</p>	<p><u>5.Наступна зустріч</u> відбудеться 06.03.2018 о 14:00 у Мінрегіоні.</p>